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Abstract :

Many of the Algerian fiction, which focus on issues of hegemony and
the exclusionary struggle that characterized the reality of Algerian life after
independence, have inherited their heritage from the local popular culture in
the formulation of its central narrative elements, especially with regard to
the element of characters. To address and deal with these issues. The
purpose of this analytical meta-paper is to explore the impact of popular
heritage on the formation of the characters in one of the most important
Algerian fiction, based on the local heritage in the construction of its
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semantic building, the novel "The remaining biography of Lakhdar
Hamroush™ by WacinLaredj . To achieve this goal:

1 - Holding the components of popular culture, which appeared prominent
and influential directly in the text.

2 - Reading these components in light of the new narrative vision..

Key words: characters - popular heritage - novel - popular culture - Wacini
Laredj.

L'impact du folklore dans la construction de fiction" Le reste de
la biographie de Lakhdar Hamroushe" comme modele

Résumé :

Beaucoup de la fiction algérienne, qui se concentre sur des
questions d’hégémonie et de lutte d’exclusion qui ont caractérisé la réalité
de la vie algérienne aprés ['indépendance, ont hérité de la culture populaire
locale leur héritage dans la formulation de ses éléments narratifs centraux,
en particulier en ce qui concerne les personnages. Pour aborder et traiter
ces problémes. Le présent méta-document analytique a pour objectif
d’examiner ['impact du patrimoine populaire sur la formation des
personnages de ['une des plus importantes fictions algeriennes, fondée sur le
patrimoine local issu de la construction de son édifice sémantique, le roman
"La biographie restante de Lakhdar Hamroush" du Ouassini LAREDJ .
Pour atteindre cet objectif:

1 - Détenir les composantes de la culture populaire, qui sont apparues
importantes et influentes directement dans le texte.
2 - Lire ces composantes a la lumiere de la nouvelle vision narrative.

Mots-Clés : personnages - patrimoine populaire - roman - culture
populaire - Ouassini LAREDJ.
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